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Адрес Samtel Glass Limited 
6th Floor, TDI Centre 
District Centre - Jasola 
New Delhi 110025

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Samtel Group has strong design and development skills and is a dependable player with excellent technological capabilities and a long-term
commitment to the display industry. Its products are known for ruggedness and reliability and conform to the latest relevant quality standards. The
group has excellent relationships with suppliers of key components and the ability to design new products as well as set up hi-tech manufacturing
facilities.

Originally formed as a JV between Corning Inc., USA and Samtel in 1989, Samtel Glass manufactures glass parts for color picture tubes through its
plant in Kota, Rajasthan. Samtel Glass is now owned fully by Samtel and is one of the leading manufacturers of glass for color picture tubes.

Company Profile of Samtel Glass Limited

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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